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Hoi [ERC Boa |
Lijkt me goed. Ik zal morgen een besluitenlijst bijhouden om die naderhand rond te sturen.

Op sommige van onderstaande punten lopen al acties, hieronder toegevoegd. Laat onverlet dat het morgen goed is om te

bespreken.

Tot morgen,

van:[EEN<BEEDe minvws.ni>
Verzonden: maandag 30 augustus 2021 19:58

reERA) SEEN iv IEEE, SEE ois EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Agenda en Concept Kamerbrief Overleg MT Long Covid (reaktie 10-puntenplan D66)

Hi collega’s,

Alvast voor morgen een paar dingen.

@ Volgens mij is er enorme slag gemaakt; echt heel goed!

@ Het is denk ik wel belangrijk dat we op een aantal onderwerpen nog wat scherper worden (als ik het 10 punten plan naast

onze brief leg):
- Hoe borgen we de verbinding van al het lopende onderzoek? En hoe verbinden we internationaal ook het onderzoek.

Vandaag heb ik met IZ gesproken zij kijken wat ze nog kunnen toevoegen op het gebied van hoe we internationaal

kunnen aansluiten op onderzoek, ook PDC (innovatieve behandelingen) neemt dit mee in hun reactie die later deze week

komt. En woensdag spreken BUEN ik ZonMw waar we dit ook willen bespreken, ik zat zelf te denken aan een

kennistafel waarbij eens in de x weken onderzoekers long covid en veldpartijen bij elkaar komen om de laatste stand te

delen.
- Wat kunnen we zeggen over het betrekken van de blik van ergotherapie en arbeidsparticipatie bij de richtlijn Covid-19

nazorg.
- Redactioneel: onderstrepen dat C-support laagdrempelig toegankelijk is, net als paramedische zorg (immers gedekt uit

pakket)
- Vraag stellen in het overleg met sociale partners (van SZW) om tot een handreiking te komen over hoe om te gaan met

Long Covid op de werkvloer (dus aanvullend op de bestaande handreiking)
En nav motie

- Biedt het onderzoek dat we nu doen een afdoende beeld zodat we niet hoeven te registeren.

Ik wilde deze punten morgen (kort) noemen, waarbij het heel handig zou zijn als jullie kunnen aangeven hoe dit met collega’s
verder op te pakken (kan proces zijn als: we gaan bila in overleg of zoiets). Kunnn jullie daarmee uit de voeten? Prima!

@ Bijdrage MEVA over arbeidsvoorwaarden zorg vind ik echt te dun. Staat nu ook heel verhaal van SZW voor dat we volgens mij
niet eens hoeven aan te halen. Ik zou morgen aan MEVA en SZW de vraag willen stellen wat hun plan voorwaarts nu is en hoe

ze gezamenlijk met concrete tekst kunnen komen/proces naar hun bewindspersonen. MEVA is een nieuwe tekst aan het

afstemmen met SZW, maar daar is toch ook nog wel het gevaar dat het te vaag blijft van wat ik nu heb gezien

OK?

@ Lijkt me goed om voor volgende versie nog een goede redactieslag te maken waarbij we woorden hanteren die aansluiten bij
wat het 10-punten plan hanteert. Bijvoorbeeld beginnen met: Ik vind het heel belangrijk dat mensen die Long covid hebben

goed worden geholpen en gekend worden in hun ziekte. Goed onderzoek, goede en laagdrempelige hulp en — waar nodig -

zorg

en brede bekendheid van Long covid zijn daarom belangrijk. Het kabinet werkt hieraan langs verschillende sporen....... Goed

punt, kunnen wij oppakken!

Goed dus om morgen helder te zijn wanneer een volgende versie wordt verspreid waar eenieder nog een keer (redactioneel) op

kan reageren.

Mijn voorstel is woensdag nieuwe versie verspreiden met vrijdag als deadline voor reacties, maandag (6sep) bij sou [EIakkoord en verspreiden directeuren van verschillende DGs/departementen, tot vrijdag 10 sep om af te stemmen me s dan

kan hij in de week van 13 september naar de bewindspersonen.

@ Ten slotte fijn als jullie vervolg proces nog een keer toelichten en na de vergadering een beknopte besluitenlijst rondstruren.
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Verzonden: vrijdag 27 augustus 2021 15:28

01min o1»; IEKECI,

Goedemiddag allen,

A.s. dinsdag (31 augustus) staat om 8:30 een MT Long COVID gepland.
In de bijlage vinden jullie ter voorbereiding de agenda en nieuwe versie van de concept kamerbrief.

Indien nodig op basis van de agenda en de conceptbrief is het mogelijk om beleidsmedewerkers aan te laten sluiten. Wij stellen

hen ook op de hoogte van de agenda en de conceptbrief.
Bij vragen horen we het natuurlijk graag.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Afdeling VWS Flex |Pro


